
21. august 2021 

Referat af generalforsamling i foreningen Alleén 

1. Valg af dirigent 

Lasse fra CDA 23 vælges til dirigent 

 

2. Formandens beretning 

Det forgangne år har som alt andet i samfundet været præget af Covid-19 situationen. Der har derfor ikke været de store aktiviteter i 

foreningen. 

Lasse har som aftalt igen talt med de firmaer der har afgivet tilbud på at anlægge ny vej. Samtlige firmaer er vendt tilbage med en indikation 

af at de allerede afgivne tilbud fortsat ville ramme det korrekte prisleje, men at det måtte forventes at prisen for at anlægge ny glat asfalt er 

højere end blot at skifte den eksisterende belægning. Lasse har som punkt senere på dagsordenen at fremlægge en beregning som giver et 

billede af de forventede udgifter ved en vejetablering. 

Fastelavn måtte desværre aflyses i 2021 som en konsekvens af at Covid-19. Vi håber at kunne vende stærkt tilbage i det kommende år. 

Lasse har efter flere forgæves dialoger med kommunen nu med bestyrelsen besluttet at indkøbe Nabohjælp skilte samt få disse sat op. Skulle 

noget så ikke være ifølge forskrifterne må vi tage den derfra. 

Det bliver nævnt igen at der er dette 40 km/t zone skilt ophører for enden af vejen. Det aftales at Lasse prøver at spørge lokalpolitiet om 

rammer angående dette. 

  

3. Fremlæggelse af årsregnskab for 2020 

Lene fremlægger regnskabet for 2020 

Der er ikke de store ændringer i forhold til forgange år, om end Lene nævner at folk har været gode til at få betalt deres kontingent. 

De faste udgifter er som de normalt er 

Lene nævner at der igen har været dialog med banken som angående gebyrer hverken er til at hugge eller stikke i, ligesom negativ rente 

heller ikke er noget de ønsker dialog omkring 

 

Regnskabet godkendes i øvrigt 

 

4. Kort resume af tilbud på renovering af vej og budget til opnåelse af pengebeløb 

Lasse fremlægger vedlagte bilag omkring finansiering af vejen ”som vi ønsker den” som aftalt på seneste års generalforsamling. 

Der stilles spørgsmål omkring, hvorvidt det hele skal renoveres og ikke kun lappes, men Lasse henviser til sidste års beslutning om at vurdere 

prisen på en vej med fin sort asfalt, opretning af s-sten som afgrænser rabatten samt etablering af riste mv.  



I beregningen er anført forskellig finansieringsmodeller som tager kortere eller længere tid at gennemføre. 

Det anføres af flere at man tidligere har betalt 2500 i kontingent for at spare op til anlæggelse af ny vej. 

 

5. Indkomne forslag 

ingen 

 

6. Fastsættelse af kontingent 

Kontingentet fastsættes til 2500 de næste 3 år hvorefter det skal diskuteres igen. Formålet er at spare op til anlæggelse af ny vej og de 1500 

ekstra pr. husstand er beregnet til dette. 

 

7. Valg af formand, revisor og sekretær 

Formand – Lasse fra CDA 23 genvælges 

Revisor – Robert fra CDA 11 vælges 

Sekretær – Lene fra CDA 32 genvælges 

 

8. Eventuelt 

Janus spørger om der er et formål med de store sten der står ude langs vejen – er der en grund til de er der?  

Flere af dem som har sten stående, angiver at de står der for at undgå at folk vender op over deres grund af flere forskellige årsager.  

Dialogen går videre med at der også tit ligger granitskærver fra dem som har det liggende og det kan blive et problem på en ny vej. Det 

afsluttes med at så længe der tages et hensyn til hinanden så går det nok. 

 

Det nævnes at vi har en stor stigende som er en ”vejstige”. Jørgen fra CDA 21 vil gerne have den stående. 

 

Lasse lover at tage en kort snak med Irfan omkring det ”knap så kønne” hegn for enden af vejen 

 

Herefter hævet mødes. 

  



Der tages forbehold for indeksreguling, forsikringer mm som ikke er medregnet   

Leverandør Colas  NCC 

Samlet tilbudspris incl. Moms 427.900 366.750 

Hvad vil vi gerne have udført (indehold i tilbudspris JA/NEJ)     

Fuldfræsning af vej JA JA 

Levering og udlægning af nyt slidlag JA JA 

Udskiftning af eksisterende faste regnvandsriste til flydende riste JA NEJ 

Isætning af flere riste for at klimasikre vejen NEJ NEJ 

Oprette "kantsten" på hele vejen forud for asfalt NEJ NEJ 

Estimat riste 75.000 110.000 

Estimat "kantsten"  100.000 100.000 

Gennemsnitspris for modtagne tilbud   

I alt 602.900 576.750 

   

Særskilt tilbud   

Vejbump 2 stk. 66.250 62.500 

   

Hvis vi vil have sort glat asfalt vil der være en merpris for asfalt   

Vi kan ikke tillade os at "dræne" Foreneningens konto   

   

Den maksimale pris på vej ud fra hvad vi ved (Dvs. bump og vej)  669.150 

Med bedre asfalt må vi antage vi nærmer os 700.000   

   

Uden bump er prisen ud fra hvad vi ved  602.900 

Igen må vi antage at vi med bedre asfalt nærmer os 630.000   

   

Vejfonden indeholder aktuelt   440.500 

   

Den højeste pris med asfalt og bump er   700.000 

Difference  -259.500 

   

Prisen uden bump  630.000 



Difference  -189.500 

   

Vi er 34 matrikler som ved 259.500 hver især "mangler"  7.600 

Ved 189.500  5.600 

   

Kontingentforhøjelse  

Tid til optjent 
(min til max) 

Ved at hæve det med 500 kr. tjene 17.000 om året til vejfonden  11-15 år 

Ved at hæve det med 1000 kr. tjene 34.000 om året til vejfonden  6-8 år 

Ved at hæve det med 1500 kr. tjene 51.000 om året til vejfonden  4-5 år 

   

Vi kan selvfølgelig være heldige at vi kan lægge yderligere til side   
 


